

IX. Fees, Pricing and payments

For Lexmark Consumables, Supplier will be paid the current Supplier cost for the Consumables so fulfilled based on the "Best Dealer Price" of the day that the consumable item was shipped - calculated, plus the payment of a fulfillment fee as detailed in Appendix D.

For Non-Lexmark consumables, Supplier will be paid the agreed product price as defined in Appendix C. This Appendix C will be updated from time to time on mutual agreement of both parties.

Supplier will render correctly completed invoices monthly for the services performed under this SOW. The Supplier will provide two (2) separate invoice each month: i) one for the consumables shipped in the preceding month in fulfillment of a valid customer order; and ii) one for the fulfillment fee for the preceding month. Both fees will be invoiced by Supplier to Lexmark against a Lexmark purchase order. The payments denominated in any other currency than Russian Rubles shall be re-calculated at the official exchange rate of Russian Central Bank as of the date of the invoice applying the the official exchange rate of Russian Central Bank as of the date of the invoice

Payment for services shall be made by a release of funds on a forty-five (45) days "End-of Month" basis, which means forty-five (45) days following the end of the month during which Lexmark receives a correctly completed invoice.

IX. Вознаграждение, тарифы и платежи

1. За Расходные материалы Лексмарк Поставщику уплачивается текущая стоимость поставляемых Расходных материалов для Поставщика, рассчитываемая исходя из «Наилучшей дилерской цены» на день отгрузки расходного материала, плюс вознаграждение за исполнение согласно Приложению D.

2. За расходные материалы иных производителей, кроме Лексмарк, Поставщику уплачивается согласованная цена товара, определенная в Приложении C. Приложение C будет периодически корректироваться по взаимному согласию обеих сторон.

3. Поставщик будет ежемесячно выставлять правильно оформленные счета на оплату услуг, выполненных по настоящему РЗ. Поставщик будет ежемесячно выставлять 2 (два) отдельных счета: i) один за расходные материалы, отгруженные в предыдущем месяце во исполнение действительного заказа клиента; и ii) один на оплату вознаграждения за исполнение за предыдущий месяц. Счета на обе суммы будут выставляться Поставщиком Лексмарк на основании заказа на покупку, оформленного Лексмарк. Любые платежи по Договору должны быть переведены в Российские Рубли по официальному обменному курсу Центрального Банка Российской Федерации на дату выставления счета.

Платеж за услуги будет производиться на условии «45 (сорок пять) дней после окончания месяца», т.е. через 45 (сорок пять) дней после окончания месяца, в котором Лексмарк получила правильно оформленный счет на оплату.